
Beretning GF Landsbyen 2023 

 

I år var året, hvor fibernettet kom til os. Dermed er der fra nu af mulighed for at surfe løs i høj 

hastighed, hvilket er skønt - et projekt er dermed i mål.  

Derudover har vi nogle projekter, der er tæt på mål. Først og fremmest er pas-på-mig-skiltene 

kommet og bliver sat op så snart forårsvarmen kommer, så vi alle bliver opmærksomme på at holde 

farten nede på vejene og børn kan lege trygt.  

Herudover prøver vi at komme igennem til kommunen ift. vedligeholdelse af stier mv. men der er 

nogle kommunikative udfordringer.  

Processen omkring lys på stierne er stadig i gang, men der er i bestyrelsen enighed om lave lamper, 

der peger væk fra grundene og i varm hvid. Vi afventer kommunen ift. om der kan findes penge til 

projektet.  

I forhold til hjemmesiden er der desværre ikke sket det store og vi håber meget, at der kommer 

kræfter i bestyrelsen, som har tid og lyst til at omfavne hjemmesiden. Vi har dog fået sænket prisen 

lidt, men håber en billigere løsning er mulig, men det kræver at nogen kan tage sig af dette.  

Vi er vilde med natur - og derfor har dele af bestyrelsen arbejdet med et blomsterløg-projekt, så der 

kunne komme fine løgplanter op i græsset på de store græsarealer på ’hovedvejen’. Det vil vi 

selvfølgelig gerne høre jeres input til senere.  

Sommerfesten blev desværre ikke til noget, da der kun var en frivillig - vi opfordrer stadig til at 

medlemmer, der har lyst til at stable et arrangement på benene har mulighed for dette og måske er 

2023 året, hvor det sker.  
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